
P r o t o k ó ł Nr XLI/2022
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 28.12.2022 r.

W dniu 28.12.2022r w  Sali Posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady
Gminy.

Na sesji obecnych było 13 radnych
Nieobecni: Radna Rogalińska,  Radny Kapinos
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Z-ca Wójta – Pan Bernard Rudkowski, Pani Skarbnik –
Jadwiga Piela, kierownik GZEASiP- Pani Danuta Trzaskawska , ZOiW - Magdalena 
Bereźnicka, GOPS – Urszula Chudobowicz, Dyrektor Osrodka Kultuty – Marta Tarczyńska, 
Panie Dyrektor ZSP w Chróścinie – Krystyna Kozera i ZSP w Sidzinie – Małgorzata 
Kudlińska-Hirczyn.

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych i
otworzył obrady.

Przewodniczący RG przeszedł do odczytania porządku obrad.

1.Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie protokołów z  poprzednich sesji . (25.11.2022 oraz 7.12.2022)

3. Informacja o pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

5. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

6.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków niewygasających  z upływem
roku budżetowego 2022 oraz określenia ostatecznego terminu dokonania wydatków.

7. Odczytanie opinii RIO.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej (2023-2030)

9. Podjęcie uchwały  budżetowej na 2023 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki Projekt Municy-
palny Nysa SIM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie  ze środków Rządowego
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej

12. Propozycja wniosku.

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Nysa na dofinansowa-
nie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 zamieszkałych na terenie Gminy Skoroszyce.

Porozumienie w sprawie pokrycia przez Gminę Skoroszyce kosztów dotacji celowej udzielo-
nej przez Gminę Nysa niepublicznym żłobkom na dzieci będące mieszkańcami Gminy Skoro-
szyce – załącznik do uchwały.



14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, będącej
podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, uczniów do placówek oświa-
towych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  lata 2023-2025       

16. Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata
2023-2025

17.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Skoroszyce oraz Kie-
rownika  GZEASiP

18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o unieważnienie postanowienia zebrania sołeckiego
w sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2023 r. w miejscowości Skoroszyce.

19. Wolne wnioski i zapytania.

20. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

21. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG.

22. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący RG poprosił o wykreślenie z porządku obrad pkt. 12

Zaproponował głosowanie w tej sprawie.

13 radnych głosowało”za” przy nieobecności radnej Rogalińskiej i radnego Kapinosa.

Przewodniczący RG zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 12 o treści: „Podjęcie 
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy i najmu na okres kolej-
nych 3 lat .”

Zaproponował głosowanie w tej sprawie.

13 radnych głosowało”za” przy nieobecności radnej Rogalińskiej i radnego Kapinosa.

Następnie Przewodniczący RG poprosił o rozszerzenie porządku obrad o pkt 12 a

w sprawie zmiany uchwały w sprawie odwołania Skarbnika.

Zaproponował głosowanie.

13 radnych głosowało”za” przy nieobecności radnej Rogalińskiej i radnego Kapinosa.

Ad.2
Następnie  Przewodniczący RG poprosił o przyjęcie protokołów z poprzednich sesji (z 
25.11.2022 i 7.12.2022 r.) bez ich odczytywania.
 
Zaproponował głosowanie w tej sprawie.
13 radnych głosowało”za” przy nieobecności radnej Rogalińskiej i radnego Kapinosa.

Ad.3 Przewodniczący RG poprosił p. Wójt o przedstawienie sprawozdania ze swojej 
działalności od poprzedniej sesji.



   
Sprawozdanie Wójta – grudzień 2022 r.

Szanowni Państwo, P. Przew, Państwo Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, 
przedstawiam Państwu sprawozdanie Wójta Gm. z ostatniego okresu międzysesyjnego od 25 
listopada 2022 r. do 28 grudnia 2022 r.

25.11.22 r.

Info z otwarcia ofert na zad. „Przebudowa wraz z rozbudową w systemie „zaprojektuj i 
wybuduj” gminnego obiektu kultury w Skoroszycach wraz z zagospodarowaniem terenów 
przyległych” – konsorcjum firm: 1. Transport towarowy Ryszard Biela, Sidzina, ul. 
Grodkowska 1 - Lider, 2. Mariusz Biela BIEL- BUD – Partner, Pełnomocnik : Ryszard Biela, 
cena brutto 849 162,48 zł

30.11.22 r.

Podsumowanie projektu „Witamy na trasach i szlakach Euroregionu Pradziad”.

2 grudnia 2022 r.

Spotkanie z P. Prezes PKS Nysa – rozmowa o dowozie dzieci do szkół w 2023 r., kwestia 
autobusowego połączenia z  Skoroszyc z Opolem. Są wstępne rozwiązania.

3.12.22 r.

• II edycja FUTSALU – patronat honorowy Wójta – 10 drużyn- 4 z Gm. Skoroszyce

• Narada roczna podsumowująca działalność Pow Państwowej Straży Pożarnej z 
jednostkami OSP. Dziękuję za reprezentowanie naszej gminy.

6.12.22 r.

• Remont świetlicy w m. Pniewie – 16 151 zł (fundusz sołecki), firma Mateusz Budzik

• Wywiad w Radiu ONY o działaniu – inwestycjach w Gm. Skoroszyce

7.12.22 r.

• Sesja nadzwyczajna w związku ze zmianami  w budżecie dot. modernizacji 
kompleksu rekreacyjno- sportowego w Skoroszycach.

• Olimpiada dla dzieci i młodzieży z Gm. Skoroszyce - „Mały olimpijczyk”, działanie z 
MBO, relacja na fb

9 grudnia 2022 r.

Podpisałam umowę na budowę 2. etapu przedszkola, 4 oferentów, najniższa wartość cenowa 
to 8,5 mln, wykonawca WASBUD z Grodkowa, czas 18 miesiący

10 grudnia 2022 r.

Jarmark Bożonarodzeniowy w partnerstwie Cerna Woda starosta Zdenek Betak – program 
„Smaki Euroregionu Pradziad”, MBO.

13.12.22.r.



Dystrybucja węgla, cena 1 900 zł za tonę, orzech, groszek.

18.12.22 r.

Jasełka w wykonaniu dzieci z przedszkola w Sidzinie – dziękuję paniom Dyrektor, 
nauczycielkom, rodzicom i dzieciom za tę aurę bożonarodzeniową.

19.12.22 r.

Wizyta w 3 szkołach, realizacja działania z MBO - „Mały olmpijczyk” na fb.

21.12.22 r.

• Obrady wspólne 3 komisji stałych RG Skoroszyce.

• Spotkanie u  Wojewody Opolskiego podsumowujące rok 2022.

22.12.22 r.

• Wywiad w Radiu ONY – podsumowanie projektów w partnerstwie czeskim: 
zagospodarowanie Kościółka w Polu i „Smaki w Euroregionie Pradziad”, Jarmark 
bożonarodzeniowy.

• Informacja z otwarcia ofert „Odbiór odpadów komunalnych z terenu Gm. Skoroszyce”
od stycznia 2023 r. do 30 czerwca 2024 r. Dwóch oferentów: Komunalnik  cena brutto
2 898 882 zł i Remondis cena brutto 3 041 787, 60 zł. Zamawiający przeznaczał kwotę
2 421 000 zł.

Mamy ostatni w tym roku numer naszego kwartalnika - „Głos Skoroszycki” - zapraszam do 
lektury.

Mija 2022 rok, dziękuję wszystkim Państwu za współpracę, za gesty sympatii, za dyskusje, za
poszukiwanie konsensusu i kompromisów, za to, że tworzymy miesiąc po miesiącu, rok po 
roku tak, aby moc powiedzieć, że Gm. Skoroszyce to nasze miejsce na ziemi.

Nieustannie z poważaniem -

Wójt Gm. Skoroszyce

Barbara Dybczak

 

Ad.4 Przewodniczący RG oddał głos p. Skarbnik, która omówiła aktualne zmiany w uchwale 
budżetowej, wprowadzone poprawki :
– zwrot środków w wysokości 36 tys. z powodu rozpadu grupy senior+.
Przewodniczący wyjaśnił , że pozostałe zmiany przepracowano na komisji.

Następnie Przewodniczący RG  przeszedł do czytania uchwały  w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2022, po czym zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się



1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr CzesławaX
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas PiotrX
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 13głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2022 r. została 
przyjęta.

Ad.5 PRG przeszedł do pkt 5 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej.
Wyjaśnił, że WPF powiązany jest z uchwałą budżetową, p.Skarbnik dodała, że  w 
przedsięwzięciach został ujęty projekt Erazmus+, środki unijne w wysokości 50 tys. euro        
- najistotniejsza zmiana.
Przewodniczący RG   przeszedł do czytania uchwały, po czym zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta.  



Ad 6. Następnie PRG przeszedł do pkt 6  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022 oraz określenia ostatecznego terminu 
dokonania wydatków.

Przewodniczący RG   przeszedł do czytania uchwały, po czym zaproponował głosowanie.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2022 oraz określenia ostatecznego terminu dokonania 
wydatków została przyjęta.

Ad 7. Przewodniczący RG odczytał opinię RIO  o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 
2023 r., o możliwości sfinansowania deficytu oraz opinię o przedłożonym projekcie uchwały WPF.
Opinia RIO była pozytywna.

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej (2023-2030). 
Przewodniczący RG otworzył dyskusję.
Radna Juśkiewicz zapytała jak się ma opinia RIO po wprowadzeniu zmian do uchwały budżetowej na 
2023 r.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że urealniła wszystko w objaśnieniach do WPF, zapewniła, że 
merytorycznie wszystko jest w porządku.

Przewodniczący RG odczytał uchwałę i zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X



6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad 9. Podjęcie uchwały  budżetowej na 2023 rok. Przewodniczący RG przypomniał, że uchwałę 
przepracowano na komisji, ale otworzył dyskusję.
Głos zabrała p. Skarbnik oznajmiając, że jest to dobry budżet, w którym ok.15 mln zaplanowano na 
inwestycje.
P.Wójt uściśliła, że planowane są 3 duże inwestycje:
- budowa przedszkola,
- modernizacja stacji uzdatniania wody,
- budowa kanalizacji w Sidzinie – kolejny etap

Drogi  - dofinansowanie z gminy na poziomie wkładu własnego i wymaganych inwestycyjnie kosztów
niekwalifikowanych.
Jest to budżet ambitny, inwestycyjny, gmina szuka dotacji z zewnątrz.
Dużym obciążeniem dla budżetu są koszty związane z oświatą.
Poruszano temat dróg w gminie, Z-ca Wójta poinformował, ze złożono 6 wniosków na drogi i obecnie
czekamy na rozstrzygnięcie naborów.
Radny Winnik zapytał, co będzie z małymi drogami.
Wójt oraz Z-ca Wójta oznajmili , że takie drogi są skutecznie wykonywane i na nie też można 
pozyskiwać środki.

Przewodniczący RG  podsumował budżet na 2023 r., mówiąc, że jest on bardzo dobrze przygotowany 
i jeżeli sytuacja będzie stabilna, to nie powinno być większych problemów.

Następnie PRG przeszedł do odczytania uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X



12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki Projekt Municypalny 
Nysa SIM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.
Przewodniczący RG oznajmił, że projekt tej uchwały omawiany był na komisji, odczytał uchwałę i 
zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej.
Sytuacja podobna jak w pkt 10. Przewodniczący RG odczytał uchwałę następnie zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny



10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy i najmu na okres 
kolejnych 3 lat.
Przewodniczący RG przypomniał, że jest to uchwała podejmowana cyklicznie, odczytał ją po czym 
zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.12 a Zmiana uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Skoroszyce
P. Wójt wyjaśniła, że odbył się konkurs na Skarbnika Gminy, dokonano wyboru , nowy skarbnik 
będzie sprawował swoją funkcję od 1 marca 2023 r. nie, jak to było planowane od 1 stycznia.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X



7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Nysa na dofinansowanie 
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 zamieszkałych na terenie Gminy Skoroszyce.
Uchwała podejmowana aby można podpisać porozumienie z Gminą Nysa w sprawie żłobków.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, będącej 
podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, uczniów do placówek oświatowych.
Przewodniczący RG wyjaśnił, że jest to rekompensata za paliwo dla rodziców dzieci 
niepełnosprawnych, dowożących je do szkoły własnym pojazdem.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X



3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  lata 2023-2025    
Omówiono na komisji.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.16 Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-
2025
Omówiono na komisji.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa



Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Skoroszyce oraz Kierownika  
GZEASiP
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił ustalenia komisji w związku ze skargą.
Przewodniczący RG odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem po czym zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o unieważnienie postanowienia zebrania sołeckiego w 
sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2023 r. w miejscowości Skoroszyce.



Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ponownie zabrał głos i przedstawił ustalenia 
komisji w związku z wnioskiem.
Przewodniczący RG odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem po czym zaproponował głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych przy nieobecności Radnej Rogalińskiej i Radnego 
Kapinosa

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina nieobecna
13. Rzepka MarcinX
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz

Przewodniczący RG: 13 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad. 19 Wolne wnioski i zapytania.
Przewodniczący RG zachęcił obecnych do zabierania głosu.
Kierownik GZEASiP poinformowała zebranych, że jako radna sejmiku wojewódzkiego złożyła 4 
wnioski w związku z Gminą Skoroszyce, z czego 2 wnioski zostaną ujęte w budżecie woj .opolskiego
- dokumentacja na ścieżkę rowerową- trasa Stary Grodków – Pakosławice
- sygnalizacja świetlną w Skoroszycach.
Podziękowała wszystkim, którzy wzięli udział w akcji paczka dla kresowian.
Radny Klimas zapytał o wyłączanie lamp ulicznych.
P. Wójt odpowiedziała, że nie ma wypracowanego porozumienia z Tauronem.
Radna Fornalik zapytała czy są informacje dot. obwodnicy Sidziny.
P. Wójt – rozpoczęcie planowane jest na 2028 r. planowany przebieg trasy od północnej strony, 
między Giełczycami a Sidziną.

Następnie dyskutowano o odpadach.

Ad. 20 Komunikaty Przewodniczącego RG

Przewodniczący RG złożył podziękowania Radzie Gminy, p. Wójt, p. Skarbnik p. Mecenas, Sołtysom, 
Kierowniczkom, Dyrektorkom, oraz pracownikom UG.
Podziękował za pracę w 2022 r.

Ad.21 Przewodniczący RG zamknął obrady.



Sporządziła:
Renata Czeropska


